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www.shimokura-gakki.com

Just 1 minute from Ochanomizu station ,

Right next station from Akihabara .
Hachioji Branch

Omiya Branch

八王子

大宮

하치오지 지점

오미야 지점

Tel：048-643-6500
Address：2-92, Daimoncho, Omiya-ku, Saitama-shi, Saitama

e-Mail　shimokura-omiya@mvb.biglobe.ne.jp

Tel：042-646-7706
Address：4-7-3, Myojincho, Hachioji-shi, Tokyo

e-Mail　shimokura@rio.odn.ne.jp

Special Discount !

DUTY FREE
Even
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10 % Free !Japan Tax



WOOD WIND INSTRUMENTS

BRASS WIND INSTRUMENTS

木管樂器

銅管樂器

목관악기

금관악기

Shimokura Musical Instruments offers a huge line-up of discounted instruments centering on the world-class brand, Yamaha, and all of these items are

offered at discounted prices. We also carry a large selection of new and used name-brand brass instruments, as well as rare ones.

To provide our customers with a place where they can take time in choosing brass instruments, the third floor is equipped with a test playroom.

What's more, we carry over 1,900 types of accessories such as mouthpieces, mutes and cases.

10 % Free !

...and More !

支件以上︒所有商品顾客均可以折扣价格购买︒此外，3楼还配备有试奏室，方便客人慢慢选购︒而且本店还备有 1900 多种的配件，如各种簧片︑乐器盒︑
吹口等，供客人选择︒

以世界著名品牌雅马哈为主，商品阵容非常丰富的︒所有商品均可享折扣优惠！同时本店还收集了大量知名品牌的新品及二手铜管乐器和稀有乐器︒

3楼配备有试奏室，方便客人慢慢选购︒此外，本店还备有 1900 多种的配件，如各种吹口︑弱音器︑乐器盒等，供客人选择︒

비되어 있습니다 . 상시 재고 1,000 대 이상의 관악기도 준비되어 있습니다 .

모든 상품은 할인된 가격으로 구매하실 수 있습니다 . 또 차분하고 신중하게 악기를 고르실 수 있도록 3 층에 시연주실이 완비되어 있습니다 . 더욱이 각

종 리드 , 케이스 , 마우스피스 등 1,900 종 이상의 액세서리가 구비되어 있습니다 .

세계적인 브랜드 YAMAHA 를 중심으로 다채로운 상품이 준비되어 있습니다 . 모든 상품은 할인된 가격으로 만나보실 수 있습니다 ! 

유명 브랜드의 새 제품 , 중고 금관악기 , 희소 악기도 다수 구비되어 있습니다 . 차분하고 신중하게 악기를 고르실 수 있도록 3 층에 시연주실이 완비되어 

있습니다 . 더욱이 각종 마우스피스 , 뮤트 , 케이스 등 1,900 종 이상의 액세서리가 구비되어 있습니다 .

All Instruments , All Accessories Discount Price !

MARCATO
Shimokura Original

Japan Tax

Special Discount !

DUTY FREE
Even

Shimokura Musical Instruments offers an extensive range of new and used musical instruments of Japanese hallmark brands, such as Yamaha, 

Yanagisawa, Muramatsu, Sankyo, and Miyazawa, as well as Henri Selmer Paris and Buffet Crampon. 

We have over 1,000 selections of wind instruments in stock, which are offered at storewide discount prices.

Also, to provide our customers with a place where they can take time in choosing musical instruments, the third floor is equipped with a test playroom. 

What's more, we carry over 1,900 types of accessories from reeds, cases to mouthpieces. 



Repair - WIND INSTRUMENTS- 管乐器修理
관악기 수리
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면세

全部实惠价格！  ！격가 익이 는보 서사 가두모

시모쿠라악기는 모든 악기와 액세서리를 할인된 가격으로 제공해 드립니다 . 또 해외여행 중이신 고
객을 위해 일본소비세 10% 면세 특전을 도입했습니다 .  면세 대상은 악기의 경우 합계 구매 금액 
5,000 엔 이상입니다 . 소모품은 5,000 엔 이상 500,000 엔 이하일 경우 면세 대상에 해당합니다 .
방문 시 , 여권을 지참해 주십시오 .

Please bring your Pass Port when your purchase !
 You do not have to pay the Tax at store ! There is no Tax refound in Airport .

or more in total. Please note that the special offer is valid for a purchase of 
consumable goods that are JPY 5,000 or more but not exceeding JPY 500,000. 
We need your pass port .

下仓乐器的所有乐器和配件全部以折扣价格销售︒此外，外国游客还可在本店享受免除 10%日本消费
税的特别优惠︒购物总金额在 5000 日元以上的乐器方可享受免税优惠︒
此外，5000 日元以上︑500000 日元以内的消耗品也可享受免税优惠︒来店时请带好您的护照︒

免税

10%
Free !

and !
Japan Tax

Special Discount !
Every Time , Everything



Guitar & Bass 电吉他 & 电贝司
일렉트릭 기타 & 일렉트릭 베이스

1 층과 지하 1 층에서는 펜더 재팬 , 아이바네즈 , 야마하 등 일본을 대표하는 기타 제조사뿐 아니라 펜더 USA, 깁
슨 등의 기타 & 베이스도 할인된 가격으로 제공해 드립니다 . 또한 새 제품뿐 아니라 중고 모델도 다수 전시되어 있
으며 , 1.5 층에는 다양한 브랜드의 앰프와 이펙터도 구비되어 있습니다 .

从 地 下 1 楼 至 1 楼， 不 仅 有 FENDER Japan︑IBANEZ︑ 雅 马 哈 等 日 本 知 名 吉 他 品 牌， 还 有 FENDER USA︑

GIBSON 等吉他︑贝斯品牌，所有商品均以折扣价格销售︒本店不仅经销新品，还展示有大量二手商品，在中 1

层还销售各种品牌的功放机与混响器︒

原音吉他楼层销售日本知名品牌 K.Yairi︑雅马哈，以及 GIBSON︑MARTIN 等众多品牌的吉他和尤克里里（夏威

夷拨弦乐器）︒1 楼销售初学者用的各式吉他︑尤克里里以及拾音器等配件，2 楼主营高档吉他商品︒还有大量的稀

有乐器和二手商品︒

Acoustic Guitar 原声吉他 어쿠스틱 기타

어쿠스틱 기타 층에서는 일본이 자랑하는 K.Yairi, YAMAHA 를 비롯하여 깁슨 , 마틴 등 여러 브랜드의 제품을 만
나보실 수 있습니다 . 우쿨렐레도 다양하게 구비되어 있습니다 .1 층에는 입문 모델 및 우쿨렐레 , 픽업 등의 액세서
리가 , 2 층에는 고급 기타가 구비되어 있습니다 . 희소 악기와 중고 제품도 다양합니다 .

The showroom specializes in acoustic guitars and carries an array of prestigious brands like
K .Yairi and Yamaha from Japan to Gibson and Martin, as well as a collection of ukuleles.The 
first floor features entry models, ukuleles, pickups, and other accessories, and the second floor 
specializes in an extensive collection of high-end guitars. 
Also, it stocks a wide selection of rare musical instruments and used musical instruments and gear.

10 % Free !Japan Tax

10 % Free !
Japan Tax

The showroom on the first basement and the first floor 
carries Japan's famous guitar makers such as Fender 
Japan, Ibanez Guitars, and Yamaha, as well as guitars 
and basses from Fender USA and Gibson, all at 
discounted prices.
What's more, the showroom on a mezzanine not only 
features new musical instruments, but also a wide 
selection of used models, as well as amps and effect 
units of various brands. 



Used Guitar & Bass Shop 二手吉他 & 低音吉他店
중고 기타 전문점

2 개 매장을 합쳐 1,500 대 이상의 중고 기타 & 베이스가 구비된 중고 전문점 .
펜더 , 깁슨 , 마틴 등의 일류 기타 제조사뿐 아니라 펜더 재팬 , 아이바네즈 , 야마하 , K.Yairi 등 일본
을 대표하는 여러 브랜드의 다양한 기타를 합리적인 중고 가격으로 제공해 드립니다 . 모든 모델은 면
세 대상입니다 .

两家店铺共经销有 1500 多件的二手吉他和贝斯，是二手乐器专卖店︒

本店不仅有 FENDER︑GIBSON︑MARTIN 等一流吉他品牌，还有 FENDER Japan︑IBANEZ︑雅马哈︑K.Yairi

等众多日本知名吉他品牌，所有商品均以优惠的二手价格销售︒当然所有乐器均可享受免税优惠︒

Shimokura Violin Shop 下仓小提琴店铺
바이올린 숍

유럽에서 직수입한 900 대 이상의 재고 수량을 자랑합니다 . 차분한 분위기와 널찍한 공간의 매장 안에 전시된 280
대의 악기 . 전문점만의 다채로운 상품 구성으로 여러분을 맞이합니다 . 차분하고 신중하게 악기를 고르실 수 있도
록 시연주실 3 곳이 마련되어 있습니다 .

拥有直接从欧洲进口的 900 多支库存品︒恬静宽敞的店堂内展示有 280 支乐器︒
以专卖店才能够拥有的种类齐全的产品，恭候各位顾客的光临︒为方便顾客慢慢选购，本店特别配备
有三间试奏室︒

10 % Free !
Japan Tax

10 % Free !Japan Tax

Shimokura Musical Instruments boasts over 900 stringed instruments on hand, which were imported directly from 
Europe. The spacious showroom with a relaxed atmosphere displays 280 musical instruments. 
Shimokura Musical Instruments awaits your visit with an extensive and distinctive lineup of musical instruments 
that only a specialty store can offer. It also equipped with three test playrooms to provide our customers with a 
place where they can take time in choosing musical instruments. 

Shimokura Musical Instruments specializes in vintage and used musical instruments, carrying more than 1,500 
used guitars and gear at two locations. 
Shimokura Musical Instruments has a wide array of guitars from prestigious guitar makers, such as Fender, 
Gibson, and Martin, to Japan’s top guitar brands, such as Fender Japan, Ibanez Guitars, Yamaha, and K. Yairi, 
which are available at bargain prices. Of course, all models are sold duty-free. 



Route Map 路线图 노선도

시모쿠라악기는 동경의 중심지에 위치해 있어 , 동경역으로부터는 JR 중앙선으로 불과 2 정거장 , 또
한 일본이 자랑하는 전자상가「아키하바라」로부터 JR 소부선으로 불과 1 정거장 . 택시로도 기본요
금 (730 엔 ) 에 오실 수 있습니다 . 또한 , 황궁으로부터도 불과 1 km 의 거리에 있습니다 .

To access by train, JR or Subway is also convenient too. The neighboring 
stations are JR Ochanomizu Station, Ochanomizu Station Marunouchi Line 
subway or the Shin-Ochanomizu Station Chiyoda Line subway.

下倉乐器位于东京的中心，乘坐 JR 中央线电车，从东京站只有 2站距离；如果您从世界有

名的“秋叶原” 电器街的秋叶原站乘坐 JR 縂武线电车，仅仅 1站距离；或者您还可以从秋

叶原车站乘坐出租车，只需要 730 日元；当您从日本皇居出发，之间只有 1公里的路程︒

Located just a minutes’ walk from Ochanomizu Station, 
a next station to Akihabara Station.

从秋叶原旁边的御茶水站步行仅一分钟。
아키하바라 인근의 오차노미즈역에서 도보 1 분 거리입니다 .

Ochanomizu Area 御茶之水周边地图 오차 노 미즈 주변지도

You can check how to get from 
the station with a video.
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